

書院聚會 16/9/2005

題目：認識心臟病

College Assembly

Topic: Know more about Heart Disease

嘉賓講者仁濟醫院內科部譚劍明醫生向聯合同學講解心臟病。
Guest speaker, Dr Tam Kin Ming, Department of Medicine, Yan Chai Hospital talked about causes and prevention of heart diseases.



馮國培院長致送紀念品予譚醫生。
Professor K P Fung, College Head presenting a souvenir to Dr Tam.

聯合書院國際演講會示範會議及成立典禮 15/9/2005 & 24/9/2005

United College Toastmasters Club - Demonstration Meeting & Inauguration Ceremony



主禮嘉賓院長馮國培教授、香港英國文化協會總監暨聯合書院國際演講會贊助人Ms Ruth Gee、聯合書院國際演講會創會會長唐笑蓉同學及國際演講會香港分區丁炳熊先生主持切餅儀式。

Professor K P Fung, College Head, Ms Ruth Gee, Director of British Council (Hong Kong) and Patron of the Club, Miss Teresa Tong, President of United College Toastmasters Club and Mr

Arthur Ting, Toastmasters Club Division H Governor (Hong Kong) performed the cake cutting ceremony.



聯合書院國際演講會特別邀得多位資深的演講會會員為聯合同學作示範，其中為余定志先生精彩的示範演講。

The United College Toastmasters Club has invited a number of experienced toastmasters to demonstrate their public speaking skill for United College students. Mr Donald Yee was one of them.

(左起)馮國培院長、演講會會長黃重生先生及陳益祿女士、榮譽顧問孔憲輝博士及黃鉅鴻先生、Ms Ruth Gee、唐笑蓉同學、榮譽顧問鄭文珊先生、輔導主任劉行榕教授及榮譽顧問Ms Tessa Stewart主持祝酒儀式。

(From left) Professor K P Fung, Mr Talis Wong and Ms Irene Chen, Club Mentors, Dr Joseph Hung and Mr Jeremiah Wong, Honorary Advisors, Ms Ruth Gee, Ms Teresa Tong, Mr Ricky Cheng, Honorary Advisor, Professor Alaster Lau, Dean of Students and Honorary Advisor, Ms Tessa Stewart, Honorary Advisor made a toast at the ceremony.



全體主禮嘉賓、榮譽顧問、其他國際演講會來賓及聯合同學大合照。

A group photo after the ceremony with all officiating guests, honorary advisors, guests from Toastmasters Clubs and United College students.



書院校友會午間茶聚 題目：「右腦繪畫」如何激發創造力 24/9/2005

United College Alumni Association Luncheon

Topic: How does "Drawing on the Right Side of the Brain" inspire children's creativity?



校友會會長張煊昌博士(左)致送紀念品予嘉賓講者「右腦繪畫」香港區專任導師鄭志明先生。

Dr Thomas H C Cheung, President of Alumni Association (left) presenting a souvenir to the guest speaker, Mr Cheng Chi Ming, an authorized instructor of "Drawing on the Right Side of the Brain" in Hong Kong areas.